

WHY?

NGAPAK

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa, hubungi kantor ing info@angp.co.za



WHY ?

On earth they say:
"Laid aside by illness."
In heaven they say:
"Called aside for stillness."

Ing bumi padha ujar:
"Ditanggepi dening penyakit."
Ing swarga dheweke ujar:
"Ditimbali meneng wae."

Napa aku lara iki? Iki minangka pitakon sing asring ditakokake nalika ana penyakit, utawa nalika ana kacilakan , utawa ana masalah.

1. **Gusti Allah ngandika, "mandeg lan ngerti yèn Aku iki Allah"** Paduka 46:10 Ing aktivitas gesang kita sibuk kita arang menahi Allah kesempatan kanggo speak kanggo kita. Urip kita dadi "kebak" nganti ora ana papan kanggo Gusti Allah. Sajrone sajam kesepian lan kasusahan, Gusti Allah ngandika marang Yakub. Dheweke tangi lan ngucap, "Gusti wis ana! Dheweke ana ing papan iki, lan aku ora ngerti." Purwaning Dumadi 28:16. Ing wekdal nandhang kasusahan lan kasangsaran, **Gusti Allah** mirsa marang kita.

2. Penyakit bisa dadi disiplin saka Gusti Allah marang kita. **"Begja wong sing dipateni dening Gusti Allah. Aja nesu yen dipiwulang sampeyan "** Ayub 5:17. "Lan masalah cilik lan sauntara sing kita alami iki bakal nuwuhake kamulyan sing luar biasa lan langgeng, luwih gedhe tinimbang masalah." 2 Korinta 4:17. Dadi, kita diprentah supaya "Coba awake dhewe bathi yen kabeh jinis pacoban bisa ditindakake." Yakobus 1: 2. "Sanajan nandhang sangsara, aku nglipur amarga janji sampeyan menahi urip." Masmur 119: 50. "Aku kebak kasusahan lan kuatir, nanging prentah sampeyan ndadekake aku bungah." Masmur 119: 143.

3. **Sakit bakal menahi kesempatan kanggo ndeleng kekuwatane saka Gusti Allah bisa digunakake.** Nalika para sakabate Yesus takon bab wuta wong, "Guru, dosa-dosanipun, napa laire amarga wuta? Apa dosane dhewe utawa wong tuwane? " Gusti Yesus mangsuli, "Wuta iku ora ana gandhengane karo dosane utawa kaluputane wong tuwane. Dheweke wuta supaya **kekuwatane**

Gusti Allah bisa digunakake ing awake dhewe. "Yokanan 9: 2-3. Dadi, penyakit utawa pacoban iki nyedhiyakake kesempatan kanggo ndeleng kepiye Gusti Allah mangsuli pandonga. **Kabeh janjine Gusti Allah iku bener.** Kita bisa marani Gusti Allah kanthi ndonga. Dheweke minangka Penolong lan Kanca kita. Dheweke ngrungokake tangisane lan bisa menehi pitulung. Kabeh sing dijuluk yaiku supaya kita **percaya**. "Kabeh bisa kanggo wong sing percaya." Markus 9:23.

Dadi, apa kersane Gusti Allah kanggo aku ing penyakit iki?

1. **Priksa manawa ana hubungan sing bener karo Gusti Allah**. Ngakoni lan nyingkirake kabeh dosa.

"Nanging yen kita ngakoni yen dosa marang Gusti Allah, Panjenengane bakal netepi janjine lan nindakake apa sing bener: Panjenengane bakal ngapura dosa kita lan ngresiki kita saka kabeh kaluputan." 1 Yohanes 1: 9.

Temokake katentreman karo Gusti Allah yen ngerti yen dosa sampeyan wis dingapura. "Saiki kita wis dianggep bener ana ing ngarsane Gusti Allah, amarga saka pracaya, kita kabeh wis tentrem ana ing ngarsane Gusti Yesus, amarga saka Gusti Yesus Kristus. Rom. 5: 1. **Wis tentrem atine**." "Tentrem-rahayu iku dakpasrahake marang kowe; tentrem-rahayu dhewe sing dakparingake. Aku ora menehi kaya jagad iki. Aja kuwatir lan nesu; aja wedi." Yokanan 14:27.

2. **Sampeyan bisa ndedonga marang Gusti Allah ing jam saka perlu**. Pangandikane: "Nelpon aku nalika ana kasusahan; Kowé bakal Dakluwari, lan kowé bakal muji Aku." Masmur 50:15. "Dadi, ayo nduwe kapercayan, lan nyedhaki dhampare Gusti Allah, sing ana sih-rahmat. Ing kana, kita

bakal entuk sih-rahmat lan golek sih-rahmat kanggo nulungi kita nalika kita butuh. " Ibrani 4:16.

3. **Sampeyan bisa gumantung karo janjine G od sing ora bakal gagal.** Dheweke ujar, "Aku ora bakal nilar kowe; Aku ora bakal nilar kowe. " Ibrani 13: 5. "Aja wedi - Aku bakal nylametake sampeyan. Aku wis nelpon sampeyan kanthi jeneng - sampeyan duweke. Nalika sampeyan nyabrang banyu jero, Aku bakal nunggil karo sampeyan; kasusahan sampeyan ora bakal ngatasi sampeyan. Cobaan sing angel teka ora bakal nglarani sampeyan. " Yésaya 43: 1-2. "Wong apik nandhang sangsara akeh, nanging Pangeran Yehuwah nylametake dheweke saka kabeh." Masmur 34:19. "Pasrahna awakmu marang Pangeran; percaya marang Panjenengane, lan dheweke bakal nulungi sampeyan. " Masmur 37: 5. "Sampeyan, Gusti, maringi katentreman sing sampurna marang kabeh wong sing netepi tujuane lan ngandelake sampeyan." Yésaya 26: 3.

4. **Aja nglokro** "Wedhus-wedhusku dirungokake; Aku kenal, lan dheweke uga ngetutake aku. Lan dheweke ora bakal bakal mati. Ora ana sing bisa ngrebut dheweke saka aku. " Yokanan 10: 27-29. "Pangeran iku pangonku; Aku duwe kabeh sing dibutuhake. Sanajan aku ngalami pepeteng paling jero, aku ora bakal wedi, Dhuh Gusti, **amarga Paduka nunggil karo aku** " (Jabur 23: 1-4)



Apa aku bisa takon marang Gusti Allah supaya nambani aku?

Alkitab ngajak kita njaluk kesembuhan. "Akeh wong akeh padha mara karo Panjenengane, nggawa wong lumpuh, wong wuta, wong lumpuh, wong bisu, lan akeh wong lara liyane, sing dipasang ing sikile Gusti Yesus; Lan Panjenengane marasake wong-wong mau. " Matius 15:30. "Dheweke ngapura kabeh dosa lan nambani kabeh penyakit." Masmur 103: 3.

Pakaryan Yesus nuduhake kekarupane Gusti Allah supaya bisa mari. Gusti Yesus nuli ngubengi kutha lan desa kabeh. Dheweke mulang ing papan-papan pangibadah, martakake Injil bab Kratoning, lan marasake wong kanthi kabeh jinis penyakit lan penyakit. " Matius 9:35. Wacanen Matéus 4: 23-24; Matius 8: 16-17; 11: 5; Lukas 10: 9.

Kasangsaran lan pati Kristus nyedhiyakake marasake awak kanggo manungsa. "Nanging amarga dosa kita, dheweke cilaka, dikalahake amarga tumindak ala sing ditindakake. Kita bakal mari amarga paukuman sing dialami lan dirampungake kanthi sebutan sing ditampa. " Yésaya 53: 5. "Gusti Yesus nundhungi roh-roh ala kanthi tembung lan marasake kabeh wong sing lara. Dheweke nindakake perkara sing kadhawuhake dening nabi Yesaya, "Dheweke nuli njupuk

penyakit kita lan nggawa penyakit kita." Matius 8: 16-17. Wungunipun ateges Panjenengane minangka Juruwilujeng sing bisa urip, lan bisa terus ngladeni. "Yesus Kristus padha wingi, saiki, lan salawas-lawase." Ibrani 13: 8. "Yesus Kristus nambani sampeyan." Kisah Para Rasul 9:34 ; Kisah Para Rasul 3: 16; Kisah Para Rasul 5:16.



Healing through
Jesus' life;

Healing through
Jesus' death.

**FEAR NOT,
ONLY BELIEVE.**



"Kabeh bisa kanggo wong sing precaya".

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, mangga dakcritakake. Aku arep matur suwun marang Gusti Allah, bareng karo kowe, lan ngelingi kowe maneh sajroning pandonga. Kanggo literatur Injil, buku, lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)